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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

"Преди 24 години (19.07.1999 г.) беше приета стратегия за пенсионната реформа в България, очертаваща цели,
принципи и задачи на пенсионната реформа. През последните години, като че ли се налага практиката сложните
и болезнени проблеми да се решават на "парче", често с политически, а и не рядко с популистки цели. Струва ни
се, че липсва системно разглеждане и решаване на проблемите за пенсионната с... 

Следвайте "Буднаера" в Телеграм Обмислят нови правила за пенсиите, като експерти предлагат промяна на
"швейцарското правило". Стефан Кючуков Въвеждат мултифондове и избираме риска при управлението на парите
Има идеи да бъде променено "швейцарското правило" за индексиране При бърз ръст на доходите има
изкривяване Изцяло нови правила за определяне на пенсиите и осигуровките може да бъдат въведени в ... 

Арбитражният съд при БТПП представя на вниманието на практикуващите юристи, бизнеса, научните работници и
всички заинтересовани новия сборник "Практика на Арбитражния съд при БТПП 2018-2021 г." - електронно
издание. Анотираният сборник съдържа два раздела - материално и процесуално право, като в раздела за
материално право е обърнато специално внимание на решения по международни актове и актове н... 

Частните пенсионни дружества поискаха задължителната вноска в техните фондове да бъде удвоена – от
сегашните 5% до 10%. Това бе заявено от председателя на Българската асоциация на дружествата за
допълнително пенсионно осигуряване Евелина Милтенова по време на дискусия, организирана от Българската
стопанска камара (БСК) относно бъдещето на пенсионната система.От разговора, обобщен в прессъобщение н... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
18)

Заглавие: Равносметка за пенсионно-осигурителната система
Дата: 20.11.2023 06:55
Медия: Economynews

Заглавие: Пишат нови правила за размера на пенсиите
Дата: 19.11.2023 13:00
Медия: Буднаера

Заглавие: Сборник "Практика на Арбитражния съд при БТПП 2018-2021 г."
Дата: 17.11.2023 16:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Частните пенсионни дружества искат вноската за втора пенсия да се удвои
Дата: 17.11.2023 13:33
Медия: Kmeta.bg

http://www.economynews.bg/%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BD%D0%BE%D1%81%D0%BC%D0%B5%D1%82%D0%BA%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%BD%D0%BE-%D0%BE%D1%81%D0%B8%D0%B3%D1%83%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%81%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B5%D0%BC%D0%B0-news110346.html
http://www.budnaera.com/202304f/23040816.html
https://www.bcci.bg/news/19883
https://kmeta.bg/%D1%87%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%BD%D0%B8-%D0%B4%D1%80%D1%83%D0%B6%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B0-%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82-%D0%B2/


От периферните общини най-голяма тежест на добавена стойност има Сливо поле доминирано от индустрията
около Русе Икономиката на "Русе-Търговище-Разград" е от големите и добре развитите сред 16-те икономически
цен търа, въпреки че през последните години не бележи значителен растеж. Водеща роля играят няколко големи
предприятия в преработващата промишленост, които създават значителна част от заето... 

Икономиката на "Русе-Търговище-Разград" е от големите и добре развитите сред 16-те икономически цен търа,
въпреки че през последните години не бележи значителен растеж. Водеща роля играят няколко големи
предприятия в преработващата промишленост, които създават значителна част от заетостта. Пазарът на труда е
неравномерно развит, като на места има клъстери с висока и дългосрочна безработица и нис... 

Снимка: Божоле Нуво пристигна и в СофияЗа поредна година Френско-българската търговска и индустриална
камара с гордост беше домакин на най-очакваното и най-голямото бизнес събитие за годината – Посрещането на
новата реколта Божоле Нуво. На 16-ти ноември 2023 г. повече от 1 500 уважавани гости от бизнес,
институционални и дипломатически среди се събраха, за да отпразнуват пристигането на прочутото ... 

Устойчивото управление е в основата на международното развитие, а зелените политики започват да проявяват
отражение в публичния, корпоративния и обществен сектор. Това беше един от изводите в провелата се вчера в
София конференция Business is Great на Британско-българската бизнес асоциация (ВВВА). Организирана за
трета поредна година, конференцията Green Business is Great се фокусира върху аспекти... 

Изравняването на публичния и частния интерес е същината на публично-частното партньорство и е нещо, с което
досега не сме се справяли особено добре. Надявам се гръцките ни партньори да споделят с нас успеха си в тази
област. Това заяви министърът на финансите Асен Василев при откриването на кръгла маса на тема: "Публично-
частното партньорство в България", организирана от Делфийския икономически фо... 

Слушай новината "Държавната консолидационна компания (ДКК) е изгубила на първа инстанция дело за 75 млн.
лева. Постановено е решение, с което искът за установяване на вземанията, от Кемира ЕООД по сключен между
ДКК и Мaлаз ЕООД договор за цесия, е отхвърлен. Договорът за придобиването на вземания е на стойност 97,4
млн. лева. Това са нови финансови щети за държавата". Това обяви министърът на ико... 

Заглавие: 355 млн. евро преки чуждестранни инвестиции са в община Русе
Дата: 17.11.2023 17:40
Медия: Акцент БГ

Заглавие: Икономически център Русе-Търговище-Разград: плюсове и минуси
Дата: 17.11.2023 15:04
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: ФБТИК посрещна Божоле Нуво на грандиозно събитие с 1 500 изтъкнати гости
Дата: 17.11.2023 17:02
Медия: Е-здраве и култура

Заглавие: Green Business is Great: Успехът на зелената трансформация зависи от всички нас
Дата: 17.11.2023 16:33
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Министърът на финансите Асен Василев: Необходимо е да се подобри законодателството за
публично-частното партньорство
Дата: 17.11.2023 19:30
Медия: 3е-news

Заглавие: Министър Богданов: Над 97 милиона лева нови щети за държавата, заради купено задължение от
ДКК през 2018 г.
Дата: 17.11.2023 18:58
Медия: Новини.бг

Заглавие: Българската FoodObox, която се бори с разхищението на храната

https://akcent.bg/article/66492
https://kmeta.bg/%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D1%86%D0%B5%D0%BD%D1%82%D1%8A%D1%80-%D1%80%D1%83%D1%81%D0%B5-%D1%82%D1%8A%D1%80%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%89%D0%B5-%D1%80/
https://e-zdravey.com/bg/fbtik-posreshtna-rekolta-bozhole-nuvo-na-grandiozno-sabitie-1-500-iztaknati-gosti/
https://kmeta.bg/green-business-is-great-%D1%83%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%85%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B7%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BD%D1%81%D1%84%D0%BE%D1%80%D0%BC%D0%B0%D1%86/
https://3e-news.net/bg/a/view/48787/ministyryt-na-finansite-asen-vasilev-neobhodimo-e-da-se-podobri-zakonodatelstvoto-za-publichno-chastnoto-partniorstvo
https://novini.bg/bylgariya/ikonomika/813331
https://www.economic.bg/bg/a/view/bylgarskata-food-obox-kojato-se-bori-s-razhishtenieto-na-hranata


Младите предприемачи Джейн Димитрова и Велин Керков разработват и нова платформа, която да помогне за
проблема с гладуващите хораРазхищението на храната е един от най-големите екологични, социални и
икономически проблеми в световен мащаб, който кара двамата млади предприемачи Джейн Димитрова и Велин
Керков да се заемат със социална кауза и да стартират собствен бизнес, който да промени света към п... 

Всеки, който се занимава с частен бизнес, знае, че когато се подготвя бюджета за следващата година винаги се
правят три възможни сценария – позитивен, негативен и реалистичен. Те се разглеждат винаги заедно, защото на
тази база съответно се разработват и различните модели за управление на рисковете, които съпътстват бизнеса.
Точно такъв трябва да бъде и подходът при съставянето на бюджета на стран... 

Извънредна новина Разберете големите новини в момента, в който се случват - директно в имейла ви. "Профайн
енерджи" иска да строи соларен парк върху яз. "Огоста" край Монтана. Общата инвестиция би възлязла на над 1
млрд. лв., като дългосрочно ще отвори стотици работни места в района. Компанията се оплаква, че управляващите
не приемат необходими законови промени за реализацията на инвестицията. "П... 

2023 година беше белязана от осъзнаването на факта, че електрическите автомобили направиха своя пробив. Във
Франция продажбите им надминаха тези на дизеловите. В Германия колите с нулеви емисии са нараснали със
170% от август 2022 г. до август 2023 г. На автомобилното изложение в Мюнхен щандовете на китайските
производители представляваха 40% от общия брой, изтъква в свой коментар за alternatives-... 

Селскостопанската продукция в ЕС, създадена през 2022 г., е оценена на 537,5 милиарда евро по базисни цени,
като увеличението на стойността й е с 19% спрямо предходната година. Продължава възходящата тенденция,
започнала през 2010 г., показва анализът на икономическите дейности в отрасъла, публикуван от Евростат.
Всичко, което селскостопанската индустрия на ЕС е произвела през 2022 г., е на сума 5... 

С инвестиции за 400 млн. лв. заводът за стъкло увеличава многократно капацитета си Вече и в България няма
голяма фирма, която да не осъзнава, че зад трите букви на абревиатурата ESG (Environmental, Social and
Governance – екологично, социално и корпоративно управление) се крият всъщност най-важните цели на една
компания - бизнесът ѝ да пази околната среда, да подпомага развитието на социалната ср... 

Дата: 20.11.2023 09:50
Медия: Economic

Заглавие: ГОВОРИ ФИНАНСИСТЪТ: Лихвите по държавния дълг са вече 1 млрд. лв.
Дата: 20.11.2023 08:08
Медия: Телеграф

Заглавие: Крум Василев, Profine Energy: Соларен парк в яз. "Огоста" няма да вреди на флората и фауната
Дата: 19.11.2023 08:27
Медия: Дневник

Заглавие: Новата география на автомобила
Дата: 20.11.2023 11:04
Медия: Икономически живот

Заглавие: Седем страни осигуряват 75% от аграрната продукция в ЕС. Наша съседка е сред тях
Дата: 20.11.2023 11:00
Медия: Money.bg

Заглавие: "Рубин" – модерен, зелен и с устойчив бизнес
Дата: 20.11.2023 10:32
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: "Рубин" – модерен, зелен и с устойчив бизнес
Дата: 20.11.2023 10:12
Медия: 24 часа Пловдив

https://telegraph.bg/obshtestvo/novini/govori-finansistyt-lihvite-po-dyrzhavniia-dylg-sa-veche-1-mlrd.-lv.-biudzhetniiat-deficit-e-kato-mahmurluka-396238
https://www.dnevnik.bg/biznes/2023/11/19/4551593_krum_vasilev_profine_energy_solaren_park_v_iaz_ogosta/
https://ikj.bg/glasove-mneniya/novata-geografia-na-avtomobila/
https://money.bg/economics/sedem-strani-osiguryavat-75-ot-agrarnata-produktsiya-v-es-nasha-sasedka-e-sred-tyah.html
https://www.dotbg.bg/article/16288560
https://www.24plovdiv.bg/novini/article/16288553


С инвестиции за 400 млн. лв. заводът за стъкло увеличава многократно капацитета си Вече и в България няма
голяма фирма, която да не осъзнава, че зад трите букви на абревиатурата ESG (Environmental, Social and
Governance – екологично, социално и корпоративно управление) се крият всъщност най-важните цели на една
компания - бизнесът ѝ да пази околната среда, да подпомага развитието на социалната ср... 

Омбудсманът Диана Ковачева изпрати становище до депутатите от шест парламентарни комисии - по бюджет и
финанси, по регионална политика, благоустройство и местно самоуправление, по икономическа политика и
иновации, по земеделието, храните и горите, по транспорт и съобщения, по електронно управление и
информационни технологии, в което категорично се противопоставя на предложението на финансовото мин... 

"Бюджетът на Асен Василев изглежда доста оптимистично подготвен от гледна точка на външната обстановка,
икономическата конюнктура и как това ще се отрази върху българската икономика". Това заяви в интервю за
БГНЕС икономистът Димитър Чобанов от Института по икономики и политики в УНСС. По-конкретно според
икономиста проблемите започват още от подготовката на макрорамката, в която е надценен размер... 

Близо 600 големи компании и дъщерни дружества на мултинационални корпорации у нас ще бъдат облагани с по-
висок корпоративен данък от 1 януари 2024 г. Вместо с 10% печалбата им ще бъде обложена с 15%, от което в
бюджета още догодина се очакват около 220 млн. лв. повече приходи от този налог. Това стана ясно на заседание
на бюджетната комисия в парламента, на което депутатите обсъждаха на първо чете... 

Новата правителствена програма на Словакия потвърди намерението на страната да блокира някои обсъждани
критични реформи на ЕС, като миграцията и външната политика, като същевременно подчертава "бизнес
възможностите" за словашките компании при възстановяването на Украйна. Според програмата, представена от
премиера Роберт Фицо, словашкото правителство вижда Украйна главно като възможност за бизнес, ... 

Възстановяването на груповите бизнес пътувания е от ключово значение за хотелския пазар в София, смята
експертътЗаетостта на хотелите в София се възстановява от забавянето по време на Covid пандемията и войната
в Украйна по-бавно от средните цени на хотелските стаи, които вече са над нивото от 2019 г. Такава е тенденцията
и в Европа, а и в цял свят, за разлика от годините след световната финансова... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

Заглавие: Омбудсманът се противопостави на предложението за скок на данък сгради
Дата: 20.11.2023 09:51
Медия: Телемедиа

Заглавие: Димитър Чобанов: Бюджет 2024 г. е прекалено оптимистичен
Дата: 20.11.2023 08:54
Медия: Financialtribune.bg

Заглавие: За близо 600 фирми догодина данък печалба се повишава на 15%
Дата: 20.11.2023 08:09
Медия: WOW Media

Заглавие: Словакия вижда възстановяването на Украйна като възможност за бизнес
Дата: 20.11.2023 10:33
Медия: Euractiv Bulgaria

Заглавие: Деян Тодоров: Очаквам още брандове да навлязат на хотелския пазар в България
Дата: 20.11.2023 11:03
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: 63-километрово шествие на израелските семейства на заложниците е близо до Йерусалим
Дата: 17.11.2023 14:11
Медия: Факти

https://telemedia.bg/bg/bylgarija/ombudsmanyt-se-protivopostavi-na-predlojenieto-za-skok-na-danyk-sgradi
https://financialtribune.bg/bg/analizi/dimitar-chobanov-biudzhet-2024-g-e-prekaleno-optimistichen/
https://wow-media.bg/2023/11/20/%D0%B7%D0%B0-%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%BE-600-%D1%84%D0%B8%D1%80%D0%BC%D0%B8-%D0%B4%D0%BE%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D1%8A%D0%BA-%D0%BF%D0%B5%D1%87%D0%B0%D0%BB%D0%B1/
https://euractiv.bg/section/%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0/news/%D1%81%D0%BB%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BA%D0%B8%D1%8F-%D0%B2%D0%B8%D0%B6%D0%B4%D0%B0-%D0%B2%D1%8A%D0%B7%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D1%83/
https://www.investor.bg/a/113-analizi/384618-deyan-todorov-ochakvam-oshte-brandove-da-navlyazat-na-hotelskiya-pazar-v-balgariya
https://fakti.bg/world/833073-63-kilometrovo-shestvie-na-izraelskite-semeistva-na-zalojnicite-e-blizo-do-ierusalim


Шествието напусна Тел Авив преди три дниСемействата на израелските заложници и хиляди поддръжници
тръгнаха към Йерусалим в петък, засилвайки натиска върху правителството да осигури освобождаването им близо
шест седмици, след като бойците на Хамас ги отвлякоха и ги отведоха в Газа, цитирана от Ройтерс. Шествието
напусна Тел Авив преди три дни и в този момент се разтегна на няколко километра. Полици... 

Резултатите от дейностите, изпълнявани по 17 стратегически проекта към Оперативна програма "Наука и
образование за интелигентен растеж" на стойност на 760 млн. лв. отчете МОН днес в Пловдив. Преизпълнение на
индикаторите по оперативната програма е на лице почти по всички параметри, заложени в началото на нейното
изпълнение, а в новия програмен период средствата за образование ще бъдат значително у... 

Колко ще получим от втората пенсия? Експертите изчислиха – пожизнените втори пенсии по 82 лв. Средният
размер на отпуснатите вече втори пенсии без допълнителни условия е 81,66 лв. Близо девет от всеки десет души,
които вече са излезли в пенсия и получават пари от частен универсален пенсионен фонд, нямат достатъчно пари
за пожизнена пенсия, стана ясно от данни на Комисията за финансов надзор към кр... 

– Г-н Костов, какъв е коментарът на КНСБ по предложения от Министерството на финансите проект на бюджет за
2024 г.? – Ние не виждаме хоризонтална политика по доходите, такава, каквато настоявахме да има още от ден
първи. Това, което виждаме в момента – освен за педагогическия персонал 290 милиона лева, които гарантират
не повече от 6-7% ръст на възнагражденията, а не 12%, както трябваше да бъде сп... 

Бизнесменът Ивайло Пенчев коментира идеята празните жилища да се облагат с по-висок данък. Тя беше
лансирана от архитекта от "Спаси София" Явор Панев, който е част от екипа на Васил Терзиев, и колежката му
Цвета Йоцова. Ето какво пише Пенчев: "Искам да обърна внимание, че хората, които са купили тези жилища са
спестили необходимите пари например като са работили и са получавали заплата. От всеки ... 

Инфлацията у нас намалява. По последни данни, тя е при ниво от 5,8% през октомври, при около 15% в началото
на тази година. В същото време, минималната работна заплата се очаква да се повиши с 20% от началото на
следващата година (до най-високото си ниво в новата история от 933 лева), в най-големия си еднократен ръст за
последните години. Изниква въпросът - това добри новини ли са за работещите? Д... 

Заглавие: От детската градина до докторантурата: ЕС дава 2 млрд. лв. за българското образование
Дата: 17.11.2023 19:45
Медия: OFFNews

Заглавие: Колко ще получим от втората пенсия? Експертите изчислиха
Дата: 19.11.2023 10:33
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Любослав Костов пред "Телеграф": Бюджетът не е щедър за заплати
Дата: 20.11.2023 10:50
Медия: Конфедерация на независимите синдикати в България (КНСБ)

Заглавие: Бизнесмен разкости болшевишката идея на близък до Терзиев да дере собствениците на
апартаменти в София
Дата: 20.11.2023 10:02
Медия: БГ вест

Заглавие: Плюсове и минуси на високата минимална работна заплата
Дата: 20.11.2023 08:30
Медия: Money.bg

Заглавие: Бизнес изложение, обучителни модули, дискусионни панели и награди са сред акцентите на "Денят
на жената предприемач 2023"
Дата: 20.11.2023 09:14
Медия: Бизнес новините

https://offnews.bg/obshtestvo/ot-detskata-gradina-do-doktoranturata-es-dava-2-mlrd-lv-za-balgarsk-812841.html
https://www.flashnews.bg/kolko-shte-poluchim-ot-vtorata-pensiya-ekspertite-izchisliha/
https://knsb-bg.org/index.php/2023/11/20/lyuboslav-kostov-pred-telegraf-byudzhetat-ne-e-sthedar-za-zaplati/
https://bgvest.eu/1009447/
https://money.bg/economics/plyusove-i-minusi-na-visokata-minimalna-rabotna-zaplata.html
https://businessnovinite.bg/bg-biznes/biznes-izlozhenie-obuchitelni-moduli-diskusionni-paneli-i-nagradi-sa-sred-akcentite-na-denjat-na-zhenata-predpriemach-2023.html


bTV Media Group е партньор на инициативатаЦелодневното събитие "Денят на жената предприемач 2023" ще се
проведе на 20-ти ноември 2023 г. в Гранд Хотел Милениум София. "Успехът в различните роли" е тазгодишното
мото на българския формат на световно признатия "Международен ден на жената предприемач". Акцентът в
събитието прави логическа препратка към миналогодишната тема "Жената в различните роли". ... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Експерти обсъждаха бъдещото сътрудничество в Черно море на конференция в Румънското посолство в София
"Бе необходима една значима война, за да обърнем нужното внимание на Черноморския регион. Черно море е
много повече от стратегически регион, защото подсигурява силни позиции на държавите, които имат влияние в
него", заяви президентът на Съвета за международни отношения на Турция (International Rel... 

Председателят на БСП Корнелия Нинова и заместник-председателят на Народното събрание Кристиан Вигенин
се срещнаха с извънредния и пълномощен посланик на Китайската народна република Дун Сяодзюн по негова
молба. По време на срещата бяха обсъдени и актуални външнополитически събития и инициативи, като особено
внимание беше отделено на срещата на президентите на САЩ и Китай в Сан Франциско. Корнелия... 

За поредна година Френско-българската търговска и индустриална камара беше домакин на най-очакваното и
най-голямото бизнес събитие за годината - Посрещането на новата реколта Божоле Нуво. На 16ти ноември 2023 г.
повече от 1500 гости от бизнес, институционални и дипломатически среди се събраха, за да отпразнуват
пристигането на прочутото вино Божоле Нуво. Събитието беше открито от г-н Стефан Делайе... 

Извънредна новина Разберете големите новини в момента, в който се случват - директно в имейла ви. Държавната
консолидационна компания (ДКК) е на път да регистрира внушителна загуба заради съмнителна цесия от 2018 г.,
пише "Капитал". Изданието припомня, че преди пет години ДКК, когато икономически министър по времето на
третото правителство на Бойко Борисов беше Емил Караниколов (номинация на "Атак... 

Бившият кмети на район Младост в София Десислава Иванчева е излязла от затвора, стана ясно от снимки със
сина ѝ на улицата в столицата. Запознати коментират, че била стопирала присъдата си, за да отиде на зъболекар,
предаде България днес. В същото време обаче това съвпадна и с рожденият ден на сина й Валентин-Александър,
който става на 2 г.Става ясно още, че магистратите са свалили запорите на Ив... 

Заглавие: "Беше необходима война, за да обърнем внимание на Черноморския регион"
Дата: 17.11.2023 16:00
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Нинова цъфна при китайския посланик под ръчичка с Вигенин: ЕС и Китай могат да направят това
Дата: 17.11.2023 14:31
Медия: 7 дни България

Заглавие: Новото Божоле пристигна и в София
Дата: 17.11.2023 19:31
Медия: Скандал

Заглавие: Консолидационната компания върви към 100 млн. загуба заради съмнителна цесия от 2018 г.
Дата: 17.11.2023 19:29
Медия: Дневник

Заглавие: Иванчева излезе на свобода
Дата: 20.11.2023 09:59
Медия: 19 минути

Заглавие: Правителството прие условието на Делян Пеевски – дерогацията спира. ДПС извоюва приоритетни
инвестиции за общините, за по-висок стандарт на хората
Дата: 17.11.2023 19:10
Медия: Движение за права и свободи (ДПС)

https://www.mediapool.bg/beshe-neobhodima-voina-za-da-obarnem-vnimanie-na-chernomorskiya-region-news353436.html
https://7dnibulgaria.bg/archives/224881
https://www.skandal.bg/news/17002422838013/novoto-bozhole-pristigna-i-v-sofiya
https://www.dnevnik.bg/biznes/2023/11/17/4554944_konsolidacionnata_kompaniia_vurvi_kum_100_mln_zaguba/
https://19min.bg/news/novini_8/ivancheva-izleze-na-svoboda-188630.html
https://www.dps.bg/aktualno/narodno-sabranie/pravitelstvoto-prie-uslovieto-na-delyan-peevski-derogatsiyata-spira-dps-izvoyuva-prioritetni-investitsii-za-obstinite-za-po-visok-standart-na-horata.html


Правителството прие условието, поставено многократно от председателя на ПГ на ДПС Делян Пеевски и пред
медиите, и пред представители на МС дерогацията за "Лукойл" да бъде преустановена, с което да спре изнасянето
на печалби към Русия. Това обяви на брифинг в Народното събрание председателят на комисията по бюджет и
зам.- председател на ДПС Йордан Цонев. Удовлетворени сме, че бяхме чути, каза Цонев... 

Проф. Д-р Красимира Станева бе преизбрана за председател на Съюза застопанска инициатива. Общото
събрание на Съюза я подкрепи с пълноединодушие. Всички членове на организацията засвидетелстваха
своетодоверие към нейния богат академичен и управленски опит, също и високобществен авторитет. "Съюзът за
стопанска инициатива е мястото, където бизнесът срещаиновациите и екологичните технологии. За това н... 

Булфото По предварителни разчети, след извършването на новото категоризиране през 2024 г., много населени
места ще преминат в по-ниски категории, т.е. техният коефициент за местоположение ще стане по-нисък, а от там
– и данъчните оценки на имотите ще станат още по-ниски, предаде Pariteni.bg.Тази промяна ще засегне около 170
населени места, които са общински центрове (64% от 265-те общини) и все ощ... 

"За първи път в българската история има вот на недоверие по военни въпроси и въпроси на отбраната – тогава,
когато нашата отбрана се засилва с много бързи темпове и с много бързи темпове ние излизаме от руската
орбита". Това посочи министърът на отбраната Тодор Тагарев пред БНР. Според Тагарев тези, които поставят
въпросите, не се интересуват от отговорите и фактологията. Според него целта им е да... 

Mного населени места ще преминат в по-ниски категории, т.е. техният коефициент за местоположение ще стане
по-нисък, а от там – и данъчните оценки на имотите ще станат още по-ниски. Това сочат предварителни разчети,
направени след извършването на новото категоризиране през 2024 година.Тази промяна ще засегне около 170
населени места, които са общински центрове (64% от 265-те общини) и все още неизв... 

Крайнодесният либертарианец Хавиер Милей беше избран за президент на Аржентина, след като съперникът му
Серхио Маса призна поражението си, пише британският в. "Гардиън". Избирането на кандидата, обещал да
"премахне" инфлацията и да използва моторна резачка върху държавата (за да ореже финансирането за
администрацията - бел. ред.), насочва втората по големина икономика в Южна Америка към непредсказ... 

Заглавие: Проф. д-р Касимира Станева бе преизбрана за председател на Съюза за стопанска инициатива
Дата: 19.11.2023 20:19
Медия: Антени

Заглавие: Обяви нова категоризация на имотите по градове през 2024 година
Дата: 20.11.2023 11:01
Медия: Petel.bg

Заглавие: МИНИСТЪР ТАГАРЕВ: АКО НЕ ВЗЕМЕМ МЕРКИ ЗА ПОДГОТОВКА НА НАСЕЛЕНИЕТО, ТО СЛЕД 10 ГОДИНИ
НИЕ НЯМА ДА ИМАМЕ ВОЕНЕН СЪСТАВ ИЗОБЩО
Дата: 20.11.2023 10:44
Медия: 5GMedia

Заглавие: Промяна с данъчната оценка на имот: Ще засегне около 170 населени места у нас
Дата: 20.11.2023 10:17
Медия: Фокус

Заглавие: Крайнодесен либертарианец беше избран за президент на Аржентина, пътят напред е неясен, пишат
световни медии
Дата: 20.11.2023 09:33
Медия: Българска телеграфна агенция

https://anteni.info/2023/11/19/%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%84-%D0%B4-%D1%80-%D0%BA%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%80%D0%B0-%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D0%B2%D0%B0-%D0%B1%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B8%D0%B7%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%BD/
https://petel.bg/Obyavi-nova-kategorizatsiya-na-imotite-po-gradove-prez-2024-godina__502366
https://5gmedia.bg/35584/ministr-tagarev-ako-ne-vzemem-merki-za-podgotovka-na-naselenieto-to-sled-10-godini-nie-nyama-da-imame-voenen-sstav-izobshcho
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Promyana-s-danuchnata-ocenka-na-imot-Shte-zasegne-okolo-170-naseleni-mesta-u-nas-1902981
https://www.bta.bg/bg/news/world/572091-kraynodesen-libertarianets-beshe-izbran-za-prezident-na-arzhentina-patyat-napre
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